
Lavik den 18/11-42 

Hr. fylkesmannen 1 Sogn og Fjordane. 

Ad utskrift av møteboka for rylkesutvalgets møte 26/11-41 

s.ngående godtgjørelse til medlemmene · av byggenemnda. 

Formannen vet ikke etter hvilke prinsipper et hverv av 

denne art godtgjøres og kan vanskelig foreslå noen beløp. Det er 

ikke mulig å gi noen fyldestgjørende opgave over det arbeide som 

særlig formannen og nemndas medlem hr. Raae har hatt. Arbeidet ble 

både på grunn av krigen og andre u!orutsette hlhndringer meget ~or

sinket. Planen måtte dela forandres. Dette skapte betydelig merar

beide. 

Der har været holdt 12 møter i byggenemnda. De fleste 

av disse har været langvarige møter med inspeksjon av bygget. Det 

daglige tilsyn med byggenrbeidet har for den vesentlige del vært 

utført av hr. Raae i den tid formannen var ansatt ved Lungegården 

sykehus i Bergen. Formannen var jevnlig hjemme i Lavik og stod ell 

elles i stadig forbindelse med byggenemndas medlemmer særlig hr. 

Raae. I Tiergen var formannen stadig i kontakt med arkitekten og 

tildels entreprenørene. 

All korrespondanse ble utført av formannen og arkitekten. 
Som sek~~'' for formannen har i stor utstrekning fungert oversøster 

ved helseheimen. 



Formannen har foruten mange reiser Bergen - Lavik hatt etpar 

reiser til Oslo tor å konferere med brandkaasen om bra.ndtekniske 

spørsmål. 

De utgifter formannen har hatt kau tilsammen beløpe seg til 

kr 300 . 


